

IISHF Communication Letter 2018-04 :

1. IISHF European Cups 2018 and Participating Teams

Attached please find the listing for the teams participating at the IISHF European Cups 2018. Please inform your teams about their participation. Please also note the listing of backup teams for those events where there are backup teams. Backup teams will only participate in the case that a nominated team cancel its participation.

The number of teams participating in the various IISHF European Cups 2018 are the following:

Men European Cup: 12 teams

Men Cup Winners Cup: 10 teams

Women European Cup: 8 teams

Veterans Cup: 9 teams

U19 European Cup: 10 teams

U16 European Cup: 10 teams

U13 European Cup: 10 teams

Please note that for each IISHF European Cup all known backup teams are listed and marked with a yellow marking. For some of the events there are no backup teams for example the Women European Cup. Please also note that according to the IISHF Regulations sometimes the replacement team would come from the same country despite the ranking order because each NMA is entitled to participate with minimum one team.

We have the following number of backup teams for the IISHF European Cups 2018.

Men European Cup: 0 teams

Men Cup Winners Cup: 0 teams

Women European Cup: 0 teams

Veterans Cup: 2 teams

U19 European Cup: 0 teams

U16 European Cup: 1 team

U13 European Cup: 6 teams

2. IISHF European Championships 2018 and Participating Teams

Attached please find the list for the teams participating at the IISHF Men and U19 Junior European Championships 2018.

The number of teams participating in the various IISHF European Cups 2018 are the following:

Men European Championships: 6 teams

U19 Junior European Championships: 4 teams

3. Deadline for all Teams participating in European Cups and European Championships 2018

We hereby officially announce that according to point §12.1 IISHF Constitution the IISHF Presidium has imposed an official deadline for all Teams participating in European Cups and European Championships 2018 to send the following material. Deadline is set to 8 weeks before each event.

§ 15.1.e.9 IISHF Regulations states the following:

The Team Manager must latest eight weeks before the first day of the Event provide full team information

- An actual team photo (minimum 1.920 x 1.080 pixel)

- Victories/successes of the last 10 years for the relevant team (age group) in English language

- Players List with names and shirt numbers of all players taking part

- Team logo (minimum 1.920 x 1.080 pixel)

The complete team information has to be sent by e-mail to the hosting club (use the contact information given on www.iishf.com with a copy (!!)) to the IISHF Office (mail to office@iishf.com) and President Erik Sommer (esommer@iishf.com) or (sommer.erik@gmail.com). Failure will result to fixed fines (50 EUR per week of delay).

Deadline has been fixed for the following European Cups 2018:

- Until 16.03.2018 for Cup Winner European Cup 2018 in Ternitz (Austria)

- Until 05.04.2018 for U13 Pee Wee European Cup 2018 in Rødovre (Denmark)

- Until 12.04.2018 for U19 Junior European Cup 2018 in Kaarst (Germany)

- Until 19.04.2018 for U16 Youth European Cup 2018 in Düsseldorf (Germany)

- Until 26.04.2018 for Women European Cup 2018 in Langenfeld (Germany)

- Until 02.05.2018 for Men European Cup 2018 in Rossemaison (Switzerland)

- Until 05.07.2018 for Veterans European Cup 2018 in Gentofte (Denmark)

Deadline has been fixed for the following European Championships 2018:

- Until 13.09.2018 for U19 Junior European Championships 2018 in Cadempino/Lugano (Switzerland).

- Until 26.09.2018 for Men European Championships 2018 in Rossemaison (Switzerland).

Please also pay attention that each National Member Association has to send not later than two weeks before each IISHF Title Event the completed and approved International Team Certificate (ITC) of all its teams to the IISHF Office (office@iishf.com)

The Time Schedule and Tournament Rules will be sent out with a following IISHF Communication Letter in timely manner before the events.

4. IISHF will fix all regulations and deadlines for all IISHF Title Events

Please note that it's always the obligation for IISHF to fix all regulations and deadlines for all IISHF Title Events. This is not the duty for any hosting club. So please only respect the IISHF deadlines.

5. Teams willing to play Friday evening games for selected IISHF Title Events 2018

As already mentioned in the IISHF Communication Letter 2018-01 published on 5 January 2018 for a number of IISHF Title Events 2018 listed below there is an option for teams to play games is possible on the Opening Night. It's not mandatory to play games Friday however if we can play at least 2 games Friday evening then length of the games in general can be extended.

Please note that the Men European Cup and the Men European Championships are always fixed as a 3 day events with games starting for all teams on Friday.

Men European Cup Winners Cup 2018: (sanctioned as A2018-07) on May 11-13, Ternitz, Austria

This event will be hosted by the club HC Mad Dogs Wiener Neustadt. Games to be played on a 40 by 20 meters pitch on a plastic floor. Games to be played Saturday and Sunday. Friday games possible on a non mandatory basis if at least 4 teams are willing to play. Practice Session possible Friday afternoon. Managers Meeting on Friday evening. There will be an Opening Ceremony. This event is scheduled for 10 teams.

U13 European Cup 2018: (sanctioned as A2018-03) on 1-3 June in Rødovre (Denmark)

This event will be hosted by the club Rødovre Red Devils. Games to be played on a 40 by 20 meters pitch on a sports court floor. Games to be played Saturday and Sunday. Friday games possible on a non mandatory basis if at least 4 teams are willing to play. Practice Session possible Friday afternoon. Managers Meeting on Friday evening. There will be no Opening Ceremony. This event is scheduled for 10 teams.

U19 European Cup 2018: (sanctioned as A2018-05) on 8-10 June in Kaarst (Germany)

This event will be hosted by the club Crash Eagles Kaarst. Games to be played on a 43 by 21 meters pitch on a Gymn hall floor. Games to be played Saturday and Sunday. Friday games possible on a non mandatory basis if at least 4 teams are willing to play. Practice sessions not possible. Managers Meeting on 6 PM Friday evening. Opening Ceremony Friday evening at 7 PM. This event is scheduled for 10 teams.

Veterans European Cup 2018: (sanctioned as A2018-09) on 31 August - 2 September in Gentofte (Denmark)

This event will be hosted by the club Gentofte Rollerskating Club. Games to be played on a 40 by 20 meters pitch on a painted concrete floor. Games to be played Saturday and Sunday. Friday games possible on a non mandatory basis if at least 4 teams are willing to play. Practice sessions Friday afternoon. Managers Meeting on Friday evening. No Opening Ceremony. This event is scheduled for 8 teams.

U19 European Championship 2018: (sanctioned as A2018-02) on 09-11 November in Cadempino/Lugano (Switzerland)

This event will be hosted by the club IH Sayaluga Lugano. Games to be played on a 40 by 20 meters pitch on a wood floor (parquet). Games to be played Saturday and Sunday. Friday games possible on a non mandatory basis. Practice sessions on Friday. Managers Meeting on Friday. Opening Ceremony Friday evening.

Deadline for responding to the above request is 3 weeks so a final reply has to be sent to office@iishf.com no later than February 26, 2018.

On behalf of the IISHF Presidium

Erik Sommer (President) #skaterhockey

Ishf Communication lettre 2018-04 : traduit en Français !

1. Ishf Coupes européennes 2018 et équipes participantes

Ci-joint s'il vous plaît trouver la liste pour les équipes participant au ishfeuropéen cups 2018. Veuillez informer vos équipes sur leur participation. Veuillez également noter la liste des équipes de secours pour les événements où il y a des équipes de secours. Les équipes de secours ne participeront qu'au cas où une équipe désignée annule sa participation.

Le nombre d'équipes participant aux différentes coupes européennes 2018 est le suivant :

- Coupe D'Europe des hommes : 12 équipes
- Coupe des hommes vainqueurs de coupe : 10 équipes
- Coupe D'Europe des femmes : 8 équipes
- Coupe des vétérans : 9 équipes
- U19 Coupe D'Europe : 10 équipes
- U16 Coupe D'Europe : 10 équipes
- U13 Coupe D'Europe : 10 équipes

Veuillez noter que pour chaque coupe d'Europe ishfe toutes les équipes de secours connues sont listées et marquées avec un marquage jaune. Pour certains de ces événements, il n'y a pas d'équipes de secours, par exemple la coupe d'Europe des femmes. Veuillez également noter que, selon le règlement ishfe, l'équipe de remplacement viendrait parfois du même pays malgré l'ordre de classement car chaque nma a le droit de participer à une équipe minimale.

Nous avons le nombre suivant d'équipes de secours pour les coupes européennes ishfe 2018.

- Coupe D'Europe des hommes : 0 équipes
- Coupe des hommes vainqueurs de coupe : 0 équipes
- Coupe D'Europe des femmes : 0 équipes
- Coupe des vétérans : 2 équipes
- U19 Coupe D'Europe : 0 équipes
- U16 Coupe D'Europe : 1 équipe
- U13 Coupe D'Europe : 6 équipes

2. Ishf Championnats d'Europe 2018 et équipes participantes

Ci-joint prière de trouver la liste pour les équipes participant aux championnats d'Europe juniors ishfe hommes et U19 2018.

Le nombre d'équipes participant aux différentes coupes européennes 2018 est le suivant :

- Championnats d'Europe hommes : 6 équipes
- Championnats d'Europe Juniors Juniors : 4 équipes

3. Date limite pour toutes les équipes participant aux coupes européennes et aux championnats d'Europe 2018

Nous annonçons officiellement que, conformément au point 12.1 de la constitution, le présidium de l'ishfe a imposé un délai officiel pour toutes les équipes participant aux coupes européennes et aux championnats d'Europe 2018 pour envoyer les documents suivants. La date limite est fixée à 8 semaines avant chaque événement.

§ 15.1. E. 9) le règlement (CEE) N° 9 stipule ce qui suit :

Le Directeur de l'équipe doit au plus tard huit semaines avant le premier jour de l'événement fournir des informations complètes sur l'équipe

- une photo d'équipe réelle (minimum 1.920 x 1.080 Pixel)
- victoires / succès des 10 dernières années pour l'équipe concernée (groupe d'âge) en langue anglaise
- liste des joueurs avec les noms et les numéros de chemise de tous les joueurs qui prennent part
- logo de l'équipe (minimum 1.920 x 1.080 Pixel)

L'information complète de l'équipe doit être envoyée par e-mail au club d'hébergement (utilisez les coordonnées données sur www.iishf.com avec une copie (!) au bureau ishfe (mail à office@iishf.com) et au président Erik Sommer (esommer@iishf.com) Ou (Sommer.Erik@Gmail.Com). L'échec aura lieu à des amendes fixes (50 euros par semaine de retard).

La date limite a été fixée pour les coupes européennes suivantes 2018 :

- Jusqu'en 16.03.2018 pour la coupe d'Europe 2018 à tennitz (Autriche)
- Jusqu'en 05.04.2018 pour u13 pee wee coupe d'Europe 2018 à rødovre (Danemark)
- Jusqu'en 12.04.2018 pour U19 Junior Coupe D'Europe 2018 à kaarst (Allemagne)
- Jusqu'en 19.04.2018 pour U16 Youth European Cup 2018 à Düsseldorf (Allemagne)

- Jusqu'en 26.04.2018 pour les femmes coupe d'Europe 2018 à langenfeld (Allemagne)
- Jusqu'en 02.05.2018 pour les hommes coupe d'Europe 2018 à Rossemaison (Suisse)
- Jusqu'en 05.07.2018 pour la coupe d'Europe des vétérans 2018 à gentofte (Danemark)

La date limite a été fixée pour les championnats d'Europe suivants 2018 :

- Jusqu'en 13.09.2018 pour les championnats d'Europe juniors 2018 à cadempino / Lugano (Suisse).
- Jusqu'en 26.09.2018 pour les hommes championnats d'Europe 2018 à Rossemaison (Suisse).

Veillez également prêter attention à ce que chaque association membre nationale doit envoyer au plus tard deux semaines avant chaque événement de titre ishf le certificat d'équipe internationale complété et approuvé (ITC) de toutes ses équipes au bureau ishf (office@iishf.com)

Le calendrier et les règles du tournoi seront envoyés avec une lettre de communication ishf en temps voulu avant les événements.

4. Ishf fixe tous les règlements et délais pour tous les événements de titre de ishf

S'il vous plaît, notez-le. S est toujours l'obligation pour ishf de fixer tous les règlements et délais pour tous les événements de titre de ishf. Ce n'est pas le devoir d'un club d'hébergement. Ne respectez donc pas les délais de livraison.

5. équipes prêtes à jouer les jeux du vendredi soir pour sélectionné ishf titre events 2018

Comme déjà mentionné dans la lettre de communication ishf 2018-01 publiée le 5 janvier 2018 pour un certain nombre de ishf titre events 2018 énumérés ci-dessous il y a une option pour les équipes de jouer des jeux est possible le soir d'ouverture. Il n'est pas obligatoire de jouer à des jeux vendredi cependant si on peut jouer au moins 2 matchs vendredi soir alors la longueur des jeux en général peut être prolongée.

Veillez noter que la coupe d'Europe des hommes et les championnats d'Europe hommes sont toujours fixés comme un événement de 3 jours avec des jeux commençant pour toutes les équipes vendredi.

Coupe D'Europe des vainqueurs de coupe d'Europe 2018 : (sanctionnée comme a2018- 07) le 11-13 mai, ternity, Autriche
Cet événement sera organisé par le club hc Mad Dogs Wiener Neustadt. Jeux à jouer sur un terrain de 40 par 20 mètres sur un sol en plastique. Jeux à jouer samedi et dimanche. Les jeux du vendredi possible sur une base non obligatoire si au moins 4 équipes sont prêtes à jouer. Séance d'entraînement possible vendredi après-midi. Les managers se rencontrent vendredi soir. Il y aura une cérémonie d'ouverture. Cet événement est prévu pour 10 équipes.

U13 Coupe D'Europe 2018 : (sanctionnée comme a2018- 03) le 1-3 juin à rødovre (Danemark)

Cet événement sera organisé par le club rødovre Red Devils. Jeux à jouer sur un terrain de 40 par 20 mètres sur un sol sports court. Jeux à jouer samedi et dimanche. Les jeux du vendredi possible sur une base non obligatoire si au moins 4 équipes sont prêtes à jouer. Séance d'entraînement possible vendredi après-midi. Les managers se rencontrent vendredi soir. Il n'y aura pas de cérémonie d'ouverture. Cet événement est prévu pour 10 équipes.

U19 Coupe D'Europe 2018 : (sanctionnée comme a2018- 05) le 8-10 juin à kaarst (Allemagne)

Cet événement sera organisé par le Club Crash Eagles kaarst. Jeux à jouer sur un terrain de 43 par 21 mètres sur un étage de la salle gym. Jeux à jouer samedi et dimanche. Les jeux du vendredi possible sur une base non obligatoire si au moins 4 équipes sont prêtes à jouer. Les séances de pratique ne sont pas possibles. Les managers se rencontrent à 6 h vendredi soir. Cérémonie d'ouverture vendredi soir à 7 h. Cet événement est prévu pour 10 équipes.

Coupe D'Europe des vétérans 2018 : (sanctionnée comme a2018- 09) le 31 août-2 septembre à gentofte (Danemark)

Cet événement sera organisé par le club gentofte roller club. Jeux à jouer sur un terrain de 40 par 20 mètres sur un sol en béton peint. Jeux à jouer samedi et dimanche. Les jeux du vendredi possible sur une base non obligatoire si au moins 4 équipes sont prêtes à jouer. Séances D'entraînement vendredi après-midi. Les managers se rencontrent vendredi soir. Pas de cérémonie d'ouverture. Cet événement est prévu pour 8 équipes.

U19 championnat d'Europe 2018 : (sanctionné comme a2018- 02) le 09-11 novembre à cadempino / Lugano (Suisse)

Cet événement sera organisé par le club ih sayaluca Lugano. Jeux à jouer sur un terrain de 40 par 20 mètres sur un plancher en bois (parquet). Jeux à jouer samedi et dimanche. Les jeux du vendredi sont possibles sur une base non obligatoire. Séances D'entraînement vendredi. Les managers se rencontrent vendredi. Cérémonie d'ouverture vendredi soir.

La date limite pour répondre à la demande ci-dessus est de 3 semaines, donc une réponse finale doit être envoyée à office@iishf.com au plus tard le 26 février 2018.

Au nom du présidium de la ishf

Erik Sommer (Président) [#skaterhockey](#)